
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Norberta Krajczego

na 64. posiedzeniu Senatu
w dniu 4 listopada 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Z uwagi na to, ¿e wykonujê mandat senatora, zwracam siê do Pana Ministra z proœb¹ o poinformo-
wanie mnie na temat etapu prac legislacyjnych dotycz¹cych prawa lotniczego. Chodzi o to, a¿eby heli-
koptery sanitarne mog³y l¹dowaæ miêdzy innymi na l¹dowiskach wyniesionych.

Ministerstwo Zdrowia, w ramach unijnego programu „Infrastruktura i Œrodowisko”, zorganizowa³o
konkurs ofert, a obecnie zakwalifikowano ponad piêædziesi¹t projektów na wykonanie l¹dowisk dla he-
likopterów sanitarnych. W z³o¿onych projektach, które otrzyma³y dofinansowanie, s¹ te¿ uwzglêdnione
l¹dowiska wyniesione. Niepubliczne pogotowie lotnicze ma ju¿ siedemnaœcie z ponad dwudziestu piêciu
zakupionych eurokopterów, które s¹ przystosowane do l¹dowania na p³ytach l¹dowisk wyniesionych,
ale brak zmian legislacyjnych w prawie lotniczym powoduje trudnoœci w odbiorze tych l¹dowisk (ostat-
nio oddana p³yta l¹dowiska wyniesionego w Grudzi¹dzu).

Proszê Pana Ministra o odpowiedŸ ze wzglêdu na wa¿noœæ i pilnoœæ tego tematu.
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